
Zápis ze 5. zasedání předsednictva divize 01 ČSTS 
doplněný komentářem k jednání Prezidia 8.6.2008 
 
Datum: čtvrtek 5.6.2008, 12:00 hod 
Místo konání: KD Vltavská 
Přítomni: ing. Eva Bartuňková, ing. Miroslav Brožovský, Jiří Ševčík, Dobromil Nováček 
Nepřítomni-omluveni: ing.Rostislav Filgas, Jiří Pixa, Tomáš Heller, 
 
Předsednictvo PRD na 5. zasedání 5.6.2008 projednalo jednotlivé body, vyplývající ze zápisu 

ze 4. zasedání Výkonné rady a které byly stanoveny jako program Prezidia dne 8.6.2008 v 
Brně. Předseda Divizie 01 pan R.Filgas se nemůže zúčastnit jednání Prezidia, předal proto 
plnou moc na zasedání Prezidia místopředsedkyni, Evě Bartuňkové. Program zasedání 
prezidia byl zaslán prezidentem CSTS dodatečně, všechny body však byly PRD 
projednány. 

1.Kontrola úkolů 

2.Činnost orgánů ČSTS 

2.1.Výkonná rada 

2.2. Komise 

2.3. Dozorčí rada 

2.4.Činnost představenstev divizí 

3.Výběrové řízení na akce roku 2009 a IDSF 2010 – bez výhrad (zeptat se na datumy Lig 
dopělých Žďár nad Sázavou 05-11 a Prštice 10-12 – vychází čtvrtek?nesedí...) 

Zástupci PRD upozornili na nesoulad v termínech soutěží Žďár nad Sázavou  a Prštice. Bylo 
vysvětleno, že jde o vůli rozpětí měsíců, nikoliv o kokrétní termín. Termín budou ještě dále 
koordinovány s kalendářem statutárních soutěží. Bude vypsáno druhé kolo výběrového řízení, 
protože se nepřihlásil organizátor pro MČR družstev. Potenciálně jsou i další zájemci o 
organizování Ligy jun a mládeže, kteří se v 1.kole nepřihlásili. Lig jun a mládeže je na 
základě 1.kola výběrového řízení pouze 6, žádní neuspokojení zájemci.nejsou. 

4.Úpravy dokumentů 

4.1.Soutěžní řád 

4.1.1.Porotování seniory (o 2 tříd níž) – bez výhrad 

4.2.Kvalifikační řád  

4.2.1.Koordinace se SŘ (terminologie – bez výhrad 

4.2.2.Vypuštění neaktuálních částí – bez výhrad 

5.Různé 

5.1.M.Dvořák - žádost o úhradu nákladů na Světový pohár – bez výhrad 

Do programu nebyl zařazen požadavek D09 (Kroupa) na nové projednání požadavku z 
VS2007 (zdůvodnění některých nákladů), protože toto již bylo projednáno na PR02 - viz 
zápis, bod 4 ("Prezidium vzalo na vědomí zprávu o hospodaření za rok 2007 - finanční bilance viz př.č.1 a 
rozbor účtů dle požadavků z VS 2007"). 
 



Porota pro MČR – podmínka: zahraniční školící činnost – VR žádá o potvrzení změny 
termínu jmenování poroty pro MČR z června na září (Doškolovací seminář), aby bylo možné 
si toto školení doplnit u některé z organizací -  PRD bez výhrad 
 
M.Dvořák – žádost o úhradu nákladů na světový pohár 
PRD podporuje vyplatit páru Martin Dvořák-Zuzana Šilhánová část nákladů na reprezentaci 
(Světový pohár + IDSF Vancouver, Montreal) formou odměny za reprezenaci, účetně dle 
nejhodnějšího způsobu zúčtování této položky (pozn.odměna se daní, lepší v tomto směru 
cestovné)  
a navrhla vyplatit dále odměnu i dalšímu vynikajícímu reprezentantu, juniorskému páru Jan 
Skuhravý-Dominika Bergmannová za finále a semifinále MS (viz níže Žádost Divize 01 o 
zařazení podnětů k projednání na VR a zařazení do programu příštího zasedání prezidia). 
Soutěžní komisař pan Leoš Siegel se zeptal, zda by část nákladů nemohla být zaplacena také 
z účtu divize. 
 
Bod Jan Kroupa: PRD vzala na vědomí schválené finanční bilance za rok 2004 – nemá 
výhrady k výši nákladů na vedení členské databáze, kterou spravuje firma Fincorp. Výčetka 
nákladů byla  předložena na 1. zasedání Prezidia ve výši 72.000 za rok 2004 a stejně tak 
v roce 2005 (6000x12), proto PRD nevyžaduje znovuotevření žádosti o vysvětlení nákladů za 
vedení členské databáze vyplývající z VS. Žádá proto pouze o doplňující informaci ohledně 
označení položky 091 (viz níže). 
 
Výpis ze Zápisu z valného shromáždění ČSTS ze 14.10.2007 
5. Zpráva o hospodaření ČSTS za uplynulé období 
Rozprava: 
o J.Kroupa – dotaz na vedení databáze firmou FINCORP, s.r.o. – náklady v r. 2004 a 2005. 
o P.Barnat - připraví písemnou odpověď, kterou předá nejbližšímu zasedání prezidia 
(písemně na 1. zasedání prezidia byl předložen Deník účetnch případů za rok 2004 – položka 
vedení členské databáze-označeno 091) 
 
Předložené materiály-tabulky (viz podklady předané a VS a dále dokumenty po přípravu 
1.zasedání prezidia) se lišily ve výši částky  v položce-středisko 091. V případě, že jsou 
náklady vedení členské databáze 72.000 za rok, o čemž dle schváleného rozpočtu  a uzavřené 
smlouvy pravděpodobně není pochyb, došlo pravděpodobně  v předložených materiálech k 
systémové chybě v označení účetní položky . Vzhledem k tomu, že se na základě hlasování již 
záležitost ohledně vedení databáze neotevřela, zeptala jsem se pro doplnění informace za 
Pražskou divizi (ale až po skončení jednání) ekonoma ČSTS pana Barnáta, v čem mohla 
vzniknout disproporce v položce-středisko 091 mezi předloženým výkazem celkové účetní 
bilance v tabulce za rok 2004 (Deník účetních případů 2004) a přehledem zúčtování vedení 
členské databáze (Konečná finanční bilance za rok 2004 pro položku 091). Položka 091 má 
v Deníku účetních případů za rok 2004 hodnotu pouze 7.871. Bylo mi vysvětleno panem 
Barnátem, že smlouva s firmou Fincorp byla ve výši 72.000 za rok již po několik let, ale do 
roku 2004 byla tato částka (částky postupně) zaúčtována pod jiným označením, nedokázal 
však zpaměti sdělit, pod kterými. Připustil, že v tabulce – Deník účetních případů mohla 
nastat chyba v označení položky  7.871 jakožto 091, která musí být částkou za jinou službu, 
nikoliv za vedení členské databáze. Deník není automatickým výstupem z účetního programu, 
je to excelovská tabulka a mohla tam prý tudíž nastat chyba v označení položky. 
Pan Barnát dále vysvětloval, že vedení členské databáze je od roku 2005 již vždy označena 
jako 091, vykazováno samostaná položka, ale v roce 2004 byly částky 6.000 měsíčně, tj. 
72.000 ročně za vedení členské databáze v souhrnu s jinými náklady, tudíž pod jinými čísly. 



Předložený Deník účetních případů byl vytvořen 31.12.2004, zpracováno programem EKO 
2004 Rubeš Vlastimil, Louny a výčetka v dolní části označuje: Celkem středisko: 00091 
Vedení členské databáze: 72000. Vysvětlení, že položky za vedení členské databáze byly 
v roce 2004 vykázány pod jiným číslem v souhrnu s dalšími náklady, na první pohled 
neodpovídá předloženému Deníku účetních případů, středisko 091 z roku 2004, i když je 
z laického pohledu možné, že částka 72000 skutečně figuruje v celkovém účetnictví v dalším 
souhrnu s jinými službami (skutečnost by musel posoudit odborník-účetní). Co je položka 
7.871 v Deníku účetních případů pod názvem 091 by lépe osvětlilo situaci. Podle pana 
Barnáta lze kdykoliv po předchozí domluvě nahlédnout do účetnictví  ČSTS. Závěr: Položka 
72000 za vedení členské databáze je reálná, předpokládá se uzavření smlouvy mezi ČSTS a 
Fincorp, návrh rozpočtu a finanční bilance vždy prošly schvalovcím řízením. Pochopení 
nesouladu v položkách by musel být řešen kontrolou účetnictví. Tato potřeba ze strany 
pražské divize zatím nebyla vyjádřena a podpořena. 
 
Činnost představenstev divizí – pravidelný bod prezidia – PRD 

1) Pražská divize zaslala žádost na webmastera zařadit na své webové stránky zápisy 
z jednání PDR 1-4 

2) Pražská divize předala níže uvedené podněty k jednání pro příští zasedání VR a PR 
 

Materiál, předložený k projednání VR a příštího zasedání prezidia: 
Žádost Divize 01 o zařazení podnětů k projednání na VR a zařazení do programu 
příštího zasedání prezidia 
 
PRD žádá do příštího zasedání VR a PR legislativně řešit následující oblasti: 
1a) Taneční liga juniorů a mládeže – počty započítávaných lig do celkového hodnocení 
TL 
Fakta: 
V roce 2008 budou realizovány pouze 4 TL Jun a mládeže! 
8/3 Kamenice 
17/5 Neratovice 
20/9 Týnec n. Sázavou 
11/10 Liberec 
 
Termín 8/3 kolidoval s termínem MS jun II Lat v Kyjevě, takže se dva nejlepší páry z ČR 
nemohly zúčastnit 
 
SŘ: Příloha č. 8 
Celkové pořadí TL se sestavuje tak, že každému páru se započítává: 
b) u soutěží juniorů a mládeže 
- při absolvování méně než 6 soutěží všechny výsledky 
- při absolvování více než 5 soutěží 5 nejlepších soutěží 
 
Tento paragraf v roce 2008 dramaticky znevýhodnil reprezentanty na MS Jun II, kteří se 
nemohli účastnit ligy jun a mlá v Kamenici (kolize s MS Kyjev) 
 
Návrh znění: Každému páru se do celkového hodnocení TL jun. a mlá započítá vždy 
minimálně o jednu soutěž méně než je počet realizovaných soutěží TL pro daný rok. 
 
Návrh pr rok 2008: do pořadí TL pro rok 2008 počítat jen 3 výsledky. V případě dalšího 
případného zrušení TL se tento počet dále sníží. 



 
Historie: Počet uskutečněných lig Jun a mlá za poslední roky: 
2002 – 8 
2003 – 8 
2004 – 8 
2005 – 8 
2006 – 5 
2007 – 6 
2008 – 4 
 
1b) PRD žádá soutěžní komisi o zhodocení účelnosti TL Jun a Mládeže a vyvození 
závěrů, proč jsou tyto soutěže v častých případech nezajímavé (málo lig, malá účast). 
 
2) PRD žádá o odměnu pro taneční pár Jan Skuhravý – Dominika Bergmannová 
Úspěšná juniorská reprezentace by měla být finančně podpořena ze strany ČSTS, i když 
nejsou náklady možné vyplatit z fondu na reprezentaci. 
 
PRD navrhuje vyplatit odměnu (poměrnou část nákladů) za vynikající reprezentaci ČSTS na 
MS Jun II páru Jan Skuhravý – Dominika Bergmannová, kteří se umístili v semifinále a finále 
na MS: 
Březen 2008 – MS JunII Lat Kyjev – semifinále 10. místo 
Květen 2008 – MS JunII Stt Salou (Španělsko) – finále 4. místo 
Tento pár se ještě bude účastnit MS 10-T v Minsku (listopad 2008) 
 
Žádáme o zohlednění každé soutěže zvlášť, v případě pozdější úspěšné reprezentace (SF/F) v 
Minsku i o zohlednění soutěže MS v 10T. Toto zohlednění je podáno v předstihu pro případ, 
že pár uspěje, aby bylo možno počítat s finanční rezervou pro možnost odměny úspěšného 
páru. (Poznámka: Náklady na juniorskou reprezentaci jsou navýšeny o nutnost účasti 
doprovodu) 
 
 3) Družstva - náhradník 
SŘ neřeší oblast náhradníka pro soutěže družstev (pro soutěže formací řešeno) 
 
Doplňující pravidla pro soutěže družstev: 
Návrh: V den soutěže je před zahájením soutěže při prezenci možné družstvo doplnit 
náhradníkem, splňujícím veškeré podmínky dle SŘ  v případě, že původně přihlášený člen 
dtužstva nemůže do soutěže nastoupit. 
 
4) Žínkovy:  
PRD navrhuje zhodnotit koncepci Soustředění talentované mládeže, která by jednoznačně 
měla být podporou nejlepších tanečních párů z NRT, kteří jsou přednostně i podle propozic na 
soustředění přijímáni a pro příští rok 2009 vyvodit závěry, zda je pro členy NRT toto 
soustředění zajímavé. 
Za poslední tři roky zpátky- předložit seznam účastníků (jsou-byli-nebyli členy NRT, kolik 
sami platí, kolik stojí ind.lekce se zahraničními lektory a ev. udělat průzkum mezi samotnými 
členy NRT – proč jezdí, proč nejezdí. Jde o velice nákladné soustředění, které by mělo 
splňovat veškeré nejvyšší nároky pro naše reprezentanty. 
 
 
Předkládá: Divize 01 



Datum: 8.6.2008 
 
 
Zápis a komentář zpracovala: ing. Eva Bartuňková, 9.6.2008 
 
 
 


